

Australian Vanadium 选择行业领导者 Metso 进行钒试点焙烧工作

在珀斯完成磁选浓缩试验后，钒焙烧试验将于 10 月在 Metso 在美国的火法冶金测试厂开始。

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 已选择 Metso 公司进行下一阶段的试点测试，作为其澳大利亚钒项目正在进行的最终可行性研究（DFS）的一部分。

两家公司一直致力于共同开发一种改进的热处理解决方案，该解决方案涉及 AVL 在其西澳项目中生产的富含钒的铁精矿的造粒。

Metso 是一家总部位于芬兰的世界领先的工业公司，为采矿和加工行业的自然资源的可持续加工提供设备和服务，之所以被选中是因为其在炉排窑（GK）加工解决方案方面享有盛誉。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium chooses industrial leader Metso to conduct vanadium pilot roast work

The vanadium roast pilot testing will start in October at Metso's pyrometallurgical testing facilities in the USA after the magnetic concentrate pilot is completed in Perth.

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has selected Metso Corporation for the next phase of pilot testing as part of the ongoing definitive feasibility study (DFS) for its Australian Vanadium Project.

The two companies have committed to working together to develop an improved thermal processing solution involving pelletising of the vanadium-rich iron concentrate produced by AVL at its Western Australian project.

Metso is a Finland-based, world-leading industrial company offering equipment and services for the sustainable processing of natural resources in the mining and process industries and was chosen because of its renown expertise in grate kiln (GK) processing solutions.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China